

Dagsorden Samrådsmøde 11.6. 2024

Mødet afholdes Øster Hassing Vej 44.

Deltagere: Rune Jensen, Pia Martinussen, Andy Jensen, Lone Andersen, Inge Vadman, Claus Bisskov, Karina Søborg Madsen.

Afbud: Tommy Bundgaard,

1. Velkommen til Nyt medlem af samrådet (aktiv suppl)

2. Mødekalender og mødekultur det kommende år -

Karina og Rune vil gerne foreslå at vi gentænker vores årshjul og særligt vores mødeformater. Konkret vil vi foreslå at der kalendersættes samrådsmøder et år frem (f.eks. lige efter en generalforsamling) og at hvert andet møde kan ske en weekendformiddag, hvor der kan være plads og tid til de medlemmer der gerne vil arbejde sammen om givne projekter.

V mødes hver 6. Tirsdag + 2 lørdage året.

Arbejder med håndsoprækning i løbet af møder.

3. Skal vi arbejde videre med møde med byens foreninger/Borgermøde? Genoptages fra sidst:

Det er stadig en god idé!

Drøftelse

Det foreslås at planlægge sådan en aktivitet i september. Det kunne have to formål:

Del 1: en præsentation af alle foreninger for byens borger!

Del 2: Fælles drøftelse af fælles anliggender, mål ønsker mv. primært for byen foreninger men alle er velkomne.

Vi ønsker at sætte en dato i september 2025 således at der er tid til at lave en god plan og få rakt ud til alle foreninger og erhvervsdrivende.

Beslutning

Dette tages op igen på næste samrådsmøde.

Tages op på møde efter ferien – lørdagsmøde.

4. ROHB inkl. kulturklyngen - se Notat vedhæftet.

Andy står meget alene i klyngearbejdet. Hvad vil Langholt Samråd i klyngen?

Pia har meldt ind som suppleant.

Pointe i formidling ift. hvad der er af muligheder i Klyngen – der er en del goodwill og penge.

Hvordan får vi engagement og opbakning fra samrådet til klyngen. Kan der rekrutteres til at være med. Kan vi se Hammer Klyngen som andet end struktur, men som mulighed til at få gennemført ønsker vi har.

Claus indtræder som suppl. i stedet for Pia. Rune Som 2. Suppl. – Andy, Claus og Rune sikrer deltagelse ved møder i ROHB-møder.

Karina indberetter til Lisbeth Machholm/Jørgen Dyrskjødt (ny formand) via Andy.

5. Status på legepladsprojektet, herunder om der er en beskrivelse heraf. - Se vedlagte.

Der ligger udkast til visuelt og grundlæggende ideer med udgangspunkt i skolegården. En arbejdsgruppe bestående af: Karina Søborg (Samråd), Melle og Rasmus (Skolebestyrelse), Mark Faber/Peder (Hal/LSK). Der arbejdes videre med konkret projektbeskrivelse som forelægges alle interessenter.

6. Bredengs projektet

Samrådet skal sikre sig opdatering på projektet + inddragelse af samråd.

Inge deltog som medlem af menighedsrådet.

Nederste af LSKs baner og den nye udstykning ved Pindskæret er indlemmet i det første udkast til Bredengsprojektet.

Inge nævnt risiko for vandområde så tæt på by, ødelagt sportsplads, myggescener, sikkerhed ved vandområder så tæt på Skole og børn i byen.

Karina kontakter Lisbeth Machholm for at agitere for samråd inddrages og løbende opdatering og høringsret.

Karina kontakter samråd i Vester Hassing/Stae/Øster Hassing/Ulsted samråd.

7. Kommunens skolestrukturanalyse

Kommissorium er under udarbejdelse.

Lone oplyser der er lavet udkast til plan for hørings/inddragelsesfase hvor både skolebestyrelser og samråd inddrages.

Bekymring for økonomi pr. elev bliver et så væsentligt kriterier i de "objektive kriterier" at det bliver for betydningsfuldt ift. videre skoledrift.

Lone er tovholder på at sikre vidensdeling med samrådet omkring videre proces.

Vi skal være virkelig opmærksomme på at klæde os rigtig godt på til den inddragelse der kommer. Vi skal sikre os samarbejde med andre ligestillede samråd og skolebestyrelser.

Kriterier i spil: tilslutningsgrad, antal elever på skolen, pris pr. elev,

8. Status på:

- Plads til busser på Pindskæret: Tidebusser er kontaktet ift. at gå videre med at få nedlagt de nødvendige p-pladser for at få plads til busserne på vendepladsen fremfor på vejen.
- Trafiksikkerhed ved Halsvej Rune har søgt om aktindsigt på trafikuheldet på Halsveje/Horsensvej. Sagen kører aktuel i anklagemyndigheden, hvorfor der ikke kan søges aktindsigt før om ca. 6 måneder.
- Overblikskort over Langholt; Samrådet besluttede sidst at arbejde videre med at få kort over Langholt fra oven ift. projektarbejder. Rune søgt penge hjem fra LU-puljen. Egenbetaling på ca. 200kr. er godkendt mellem møder af formand, næstformand og kasserer.

• Trafiksikkerhedsprojekt

Der er usikkerhed om, hvilke projekter der etableres og hvilke der ikke gør. Karina er i gang med at følge op igen og igen.

9. Evt. - herunder ny mødedato.

Til arbejdslørdag: Hvad vil vi med ROHB? Hvad vil vi bruge ROHB til?

Til Lørdagsmøde: Planlægning af fælles foreningsdag.

Drøftelse af proces ift. kommende inddragelse i udarbejdelse af skolepolitik: Forslag: evt. nedsætte et udvalg som fx kan gøre sig overvejelser over; hvorfor skolen spiller en central rolle i vores lokalsamfund og hvordan der kan inspireres til nye veje til at udvikle skolen og skolens rolle i samfundet. På den måde kan vi i samrådet sikre, at vi er godt forberedt inden der afholdes workshop i november.